
Karczew, dn. 06.09.2021 r.

Anna Rudnicka

W iceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej w Karczewie

l)RO RADY MIEJSKIEJ

Za pośrednictwem 

Pana Piotra Żelazko

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karczewie

m :-09- ° 7

Hosc załączmkiS. 

podpis .......I . l

ZAPYTANIE
: L

Skierowane do: Burmistrza Karczewa Pana Michała Rudzkiego, zgodnie z art. 24 ust. 5 ustawy
o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372), kierując się dobrem mieszkańców i w 
związku z ich pytaniami, poniżej kieruję kolejne zapytanie do pana Burmistrza:

Stan faktyczny

Mieszkańcy ulicy Sosnowej wyrazili swoje niezadowolenie z lokalizacji pumptracku, który

związku z powyższym proszę o ustosunkowanie się do poniższych pytań:

1. Kto podjął decyzję o lokalizacji pumptracku ?

2. Czy zostały przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami, którzy będą sąsiadami 

pumptracku ?

3. Czy w związku z budową pumptracku planowana jest wycinka drzew, które stanowią 

ekran akustyczny dla istniejącej infrastruktury sportowej ?

4. Czy na tym etapie jest możliwa zmiana lokalizacji pumptracku ?

W dniu 31 sierpnia 2021 r. na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska

będzie sąsiadował z ich domami. Mieszkańcy nie są zadowoleni z planowanej lokalizacji w

Odpowiedź proszę przekazać na adres mailowy nirek rudnicki@ wp.pl

mailto:rudnicki@wp.pl

